
Oświadczenie złożone 

przez senator Agnieszkę Kołacz-Leszczyńską 

na 20. posiedzeniu Senatu 

w dniu 13 stycznia 2021 r. 

Oświadczenie skierowane do prezesa Rady Ministrów Mateusza Morawieckiego 

Szanowny Panie Premierze! 

Docierają do nas sygnały o nieprawidłowościach związanych z otrzymaniem kwot przysługujących orga-

nizacjom pożytku publicznego, rodzicom i dzieciom oraz dorosłym osobom z niepełnosprawnościami. Z ich 

wyliczeń wynika, że otrzymali oni ok. 80% kwot należnych im z tytułu wpłat 1% podatku dochodowego od 

osób fizycznych. Dodam tylko, że w ślad za tymi okrojonymi środkami nie dotarła do nich żadna informacja, 

która wyjaśniałaby zaistniałą sytuację. 

Zdziwienie wywołało także otrzymanie wypłaconych środków z Centrum Kompetencyjnego Rozliczeń 

w Bydgoszczy, a nie, jak dotychczas, z odpowiednich urzędów skarbowych.  

W związku z powyższym proszę o następujące informacje. 

1. Kto i na jakiej podstawie zmienił dotychczasowy system rozliczeń wpłat i wypłat tzw. 1%? 

2. Dlaczego kwota wypłat nie obejmuje całości wpłaconych kwot 1% podatku od osób fizycznych? 

3. Jaka kwota globalna nie trafiła do odpowiednich beneficjentów i co się z nią stało? Gdzie została zago-

spodarowana i na jakiej podstawie? 

Dziękuję bardzo. 

Agnieszka Kołacz-Leszczyńska 

 
 


